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Kommunfullmäktige 2009-05-28  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
Plats och tid Kommunhusets tingssal torsdagen den 28 maj 2009 kl 18.30-

22.00 
 
Beslutande Enligt bilaga 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Övriga deltagande  Joakim Malmdal, Kommunchef 
 Kerstin Petersson, Kommunsekreterare 
 Stellan Lindeberg, utredare, § 86 
 Victoria Schön-Månsson, ekonomiansvarig, § 87 
 

 
 

Utses att justera     Paragrafer 78 - 93  
 
Tid och plats för justering Kommunhuset onsdagen den 3 juni 2009 kl 15.00    

 
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................ 
  Kerstin Petersson 

 
 Ordförande  ............................................................ 
  Rolf Bengtsson 
 
 Justerande    ............................................................ 
  Åke Nilsson Folke Karlsson 
_________________________________________________________________________________________ 
 

$16/$*�%(9,6��Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige  

 
Sammanträdesdatum  2009-05-28  
 
Datum för anslags uppsättande 2009-0604 Datum för anslags nedtagande 2009-06-26 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
Underskrift   ............................................................ 
 Kerstin Petersson 
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� .)�����   DNR: KU.2009.13  

�
 

)UnJD�RP�VDPPDQWUlGHW�EOLYLW�L�ODJD�RUGQLQJ�NXQJMRUW�
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kalleser till 
samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för 
kännedom. 
 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
_____ 
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� .)�����   DNR: KU.2009.14  

�
 

$OOPlQKHWHQV�IUnJHVWXQG�
Inga frågor ställdes. 
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� .)�����   DNR: KF.2009.109  

�
 

'DJRUGQLQJ�
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson föreslår att två ärenden 
läggs till på dagordningen, dels avsägelse och dels fyllnadsval. Avsägelsen 
blir punkt nr 6 och fyllnadsvalet blir punkt nr 21 
 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
 
Den reviderade dagordningen godkännes. 
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� .)�����   DNR: KU.2009.69  

�
 

bJDUGLUHNWLY�%RODJVRUGQLQJ�VDPW�EXGJHW�����I|U�+,$%�
Kommunchefen redovisade förslag till ägardirektiv och bolagsordning 
avseende Högsby Invest AB. 

.RPPXQVW\UHOVHQV�EHVOXWDGH�������������.6������DWW�
Återremitera ärendet för att kommunens bolagspolicy skall föras in i 
ägardirektivet och bolagsordningen.   
_____  
 
Kommunfullmäktige har inte fastslagit något ägardirektiv eller 
bolagsordning för Högsby Invest AB. Styrelsen i bolaget har arbetat fram ett 
utkast till bolagsordning samt ägardirektiv för bolaget. 
 
Utöver detta redovisades en fastslagen budget för bolaget 2009 och 2010. 

.RPPXQOHGQLQJVXWVNRWWHWV�I|UVODJ�
Anta förslaget till bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Invest AB 
 

.RPPXQVW\UHOVHQV�I|UHVOnU�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD�
att anta förslaget till bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Invest AB 
_____ 
 
Ewa Engdahl deltog ej i handläggningen på grund av jäv. 
_____ 
 
Jäv 
 
Ewa Engdahl (c) deltar ej i handläggningen av detta ärende på grund av jäv. 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�HQOLJW�NRPPXQVW\UHOVHQV�I|UVODJ�
Bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Invest AB antas. 
_____ 
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� .)�����   DNR: KF.2009.156  

�
 

$YVlJHOVH�IUnQ�SROLWLVND�XSSGUDJ��.HUVWLQ�.DUOVWU|P�
Kerstin Karlström (c) anhåller i skrivelse, daterad 2009-05-22, om att bli 
entledigad från sina politiska uppdrag som ordinarie i Högsby Energi AB 
samt ersättare i kommunstyrelsen. 
 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Kerstin Karlström (c) entledigas från sina politiska uppdrag som ordinarie i 
Högsby Energi AB och ersättare i kommunstyrelsen. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
Kerstin Karlström 
Kommunstyrelsen 
Högsby Energi AB 
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� .)�����   DNR: KF.2009.102  

�
 

9DO�DY�VW\UHOVH��UHYLVRUHU�VDPW�RPEXG�WLOO�+,$%�
Jäv 
 
Ewa Engdahl (c) deltar ej i handläggningen av detta ärende på grund av jäv. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson frågar 
kommunfullmäktige om styrelsen för HIAB ska ha 3 eller 5 ledamöter och 
finner att fullmäktige beslutar att styrelsen ska ha 3 ledamöter. 
 
Valberedningen föreslår följande personer som ledamöter: 
 
Ewa Engdahl (c), Roger Samuelsson (s) och Joakim Malmdal. 
 
Valberedningen föreslår följande personer som revisorer: 
 
Eva Kennedy (s) och Lars-Erik Lindén (m). 
 
Valberedningen föreslår följande personer som ombud till bolagsstämman: 
 
Jonas Erlandsson (s), ordinarie och Kjell Front, ersättare. 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Följande personer utses till styrelse, revisorer och ombud för Högsby Invest 
AB, HIAB, för tiden till fullmäktiges beslut om likvidering har verkställts, 
eller längst till bolagsstämman 2011. 

Ordinarie 
Ewa Engdahl (c) 
Roger Samuelsson (s) 
Joakim Malmdal 

Revisorer 
Eva Kennedy (s) 
Lars-Erik Lindén (m) 

Ombud till bolagsstämman 
Jonas Erlandsson (s), ordinarie 
Kjell Front (c), ersättare. 
 
2UGI|UDQGH. Ewa Engdahl (c). 
9LFH�RUGI|UDQGH: Roger Samuelsson (s). 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ�
De valda 
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� .)�����   DNR: KF.2009.139  

�
 

9DO�DY�VW\UHOVH��UHYLVRUHU�RFK�RPEXG�WLOO�+($%�
Valberedningen föreslår följande personer som ordinarie: 
Raymond Asp (s), Vilhelm Alström (m), Birger Svanström (c), Christer 
Langner och Claes Nilsson externa. 
 
Valberedningen föreslår följande personer som ersättare: 
Gunilla Schollin-Borg (mp), Rolf Bengtsson (s) och Joakim Månsson som 
extern. 

Valberedningen föreslår följande personer som revisorer: 
Eva Kennedy (s) och Lars-Erik Lindén (m). 

Valberedningen föreslår följande personer som ombud till bolagsstämman: 
Ewa Engdahl (c), ordinarie och Jonas Erlandsson (s), ersättare. 
_____ 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
 
Följande personer utses till styrelse, revisorer och ombud till bolagsstämman 
för Högsby Energi AB, HEAB fram till bolagsstämman 2011: 
 
Ordinarie 
Raymond Asp (s) 
Vilhelm Alström (m) 
Birger Svanström (c) 
Christer Langner, extern 
Claes Nilsson, extern 
 
Ersättare: 
Gunilla Schollin-Borg (mp) 
Rolf Bengtsson (s) 
Joakim Månsson, extern 
 
Revisorer 
Eva Kennedy (s) 
Lars-Erik Lindén (m) 
 
Ombud till bolagsstämman: 
 
Ewa Engdahl, ordinarie 
Jonas Erlandsson (s), ersättare 
 
2UGI|UDQGH: Birger Svanström. 
9LFH�RUGI|UDQGH: Raymond Asp. 
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� .)�����   DNR: KU.2009.55  

�
 

$UNLYUHJOHPHQWH�I|U�NRPPXQIXOOPlNWLJH�RFK�NRPPXQHQV�P\QGLJKHWHU��
 
 
Detta reglemente gäller för kommunfullmäktige och kommunens 
myndigheter. Med myndigheter avses i reglementet kommunstyrelsen och 
övriga nämnder, kommunfullmäktiges revisorer samt andra kommunala 
organ med självständig ställning. 
 
Reglementet gäller även för aktiebolag, handelsbolag, ekonomiska 
föreningar och stiftelser där kommunen utövar ett rättsligt bestämmande 
inflytande samt de samägda företag för vilka kommunen har arkivansvar 
enligt särskild överenskommelse. 
 
Förslag till revidering av arkivreglementet, arkivbeskrivning för 
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen samt dokumenthanteringsplan 
för kommunstyrelsen har tagits fram.  

.RPPXQOHGQLQJVXWVNRWWHWV�I|UVODJ�
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen anta det framtagna 
förslaget till arkivreglemente, arkivbeskrivningar och 
dokumenthanteringsplan. 
 

.RPPXQVW\UHOVHQV�EHVOXW�
att anta det framtagna förslaget till, arkivbeskrivningar och 
dokumenthanteringsplan. 

.RPPXQVW\UHOVHQV�I|UHVOnU�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD�
att anta det framtagna förslaget till arkivreglemente. 
_____ 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�HQOLJW�NRPPXQVW\UHOVHQV�I|UVODJ�
Arkivreglementet antas. 
 
 
 
 
 
 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
Nämnder och styrelse 
 



�
+g*6%<�.20081 6$00$175b'(635272.2//� 10 (24) 
 
Kommunfullmäktige 2009-05-28  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
� .)�����   DNR: KF.2008.95  

�
 

)XOOPlNWLJHEHUHGQLQJ�PlWEDUD�PnO�I|U�+|JVE\�NRPPXQ�
 

Kommunfullmäktige beslutade på sitt sammanträde 080424 att tillsätta en 
beredningsgrupp med uppdraget att föreslå övergripande mätbara mål för 
verksamheten i Högsby kommun med syftet att koppla dessa till 
kommunens årsbudget  
Uppdraget skall enligt den tidsplan som kommunfullmäktige antagit vara 
klart senast 081031 för att kunna fastställas på fullmäktige i december och 
ligga till grund för budgetarbetet 2010, vilket påbörjas vid årsskiftet 
2008/2009. Flera av föreslagna målsättningar kräver dessutom också att 
arbetet med dessa påbörjas omedelbart och kan därför inte vänta tills 
budgeten är tagen för 2010. 
 
I beredningsgruppen har ingått; Helene Danielsson (kd), Folke Karlsson (s), 
Jan Nilsson (lkh), Monika Olsberg (m), Birgitta Ryner (fp) (ersättare Evald 
Pettersson), Gunilla Schollin-Borg (mp), Birger Svanström (c) (ersättare 
Anders Ek) samt kommunchef Joakim Malmdal. Sekreterare har varit 
Stellan Lindeberg. 

.RPPXQVW\UHOVHQV�EHVOXWDGH�������������.6��������DWW��
beredningsgruppens övervägande och ställningstagande redovisas och 
diskuteras på Kommunfullmäktige i januari 2009. 

.RPPXQOHGQLQJVXWVNRWWHW�I|UHVOnU�
att ställa sig bakom beredningsgruppens förslag, att fokusera på tre 
områden, kärnverksamheter, boende samt infrastruktur och 
kommunikationer med utgångspunkt från policyn ”Möjligheternas Högsby” 

att som ett fjärde område föreslå näringslivsfrågor 

.RPPXQVW\UHOVHQ�EHVOXWDU�DWW�I|UHVOn�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD��
att ställa sig bakom beredningsgruppens förslag, att fokusera på tre 
områden, kärnverksamheter, boende samt infrastruktur och 
kommunikationer med utgångspunkt från policyn ”Möjligheternas Högsby” 

att som ett fjärde område föreslå näringslivsfrågor 
_____ 
 
Utredare Stellan Lindeberg redovisar hur beredningsgruppen har arbetat 
med att ta fram de övergripande mätbara målen. 
 
Därefter fick de som har ingått i beredningsgruppen redovisa sina 
synpunkter. 
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.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�HQOLJW�NRPPXQVW\UHOVHQV�I|UVODJ�
�
Kommunfullmäktige ställer sig bakom beredningsgruppens förslag, att 
fokusera på tre områden, kärnverksamheter, boende samt infrastruktur och 
kommunikationer med utgångspunkt från policyn ” Möjligheternas Högsby”  

att som ett fjärde område föreslå näringslivsfrågor 
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� .)�����   DNR: KF.2008.37  

�
 

(NRQRPLVN�RPYlUOGVDQDO\V�RFK�EXGJHW��
Ekonomiansvariga Victoria Schön-Månsson redovisar delårsrapporten för 
april månad. 
 
Högsby kommuns resultatprognos för 2009 visar på ett underskott på 7,1 
mkr. Avvikelsen mot budget uppgår till totalt -8,3 mkr. De mest betydande 
differenserna beror på nedreviderade skatteunderlagsprognoser som innebär 
ett underskott när det gäller skatteintäkter på 6,8 mkr. Utöver detta beräknas 
kostnaderna för försörjningsstöd att öka kraftigt under året och trots att extra 
medel har tillskjutits så befaras ett underskott på 1,2 mkr. 

Prognostiserat utfall för 2009 på driftbudgeten för verksamheterna uppgår 
till -7,5 mkr vilket till stora delar beror på de ofördelade sparbetingen inom 
respektive utskott, vilka beslutades av KF i november 2008. 

Högsby kommuns finansbudget 2009 visar ett underskott på 0,8 mkr. 
Ytterligare nedrevidering av skatteunderlagsprognosen gör att 
skatteintäkterna beräknas ge ett underskott på 6,8 mkr medan statsbidragen 
ger ett mindre överskott. De finansiella kostnaderna beräknas ge 2,4 mkr i 
överskott på grund av lägre räntekostnader än budgeterat samt högre 
avkastning på KLP. Arbetsgivaravgifterna som sjunkit med 1 % from 
årsskiftet ger ett överskott på 1,5 mkr och budgeterad kostnad för 
infrastruktur ger ett överskott på 250 tkr. Vid försäljning av en av 
kommunens fastigheter gör kommunen en realisationsförlust på 0,5 mkr. 

 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar om budgeten som kommer att 
lämnas till kommunfullmäktige i juni för beslut. 
 
Resultatbudget för 2010, 4.217 tkr, för 2011, 2.404 tkrkr samt för 2012,  
911 tkr 

Budgetförslaget innehåller en löneökningsvolym om 2 %/år 2010 fram till 
2012. I de fall de centrala löneavtalen överskrider denna nivå kommer ej 
kompensation till verksamheterna att ske.  

Kommunstyrelsen kommer vid sitt sammanträde i september ta ställning till 
om budget 2010-2012 behöver revideras p.g.a. förändrade omvärldsfaktorer. 

)|UVODJ�WLOO�LQYHVWHULQJVEXGJHW�
Skattefinansierade investeringar 1,75 % av skatteintäker och statsbidrag, 
vilket motsvarar 5.061 tkr för 2010, 5.057 tkr för 2011 samt 5.075 tkr för 
2012. 

Avgiftsfinansierade investeringar 0,9 % av skatteintäkter och statsbidrag, 
vilket motsvarar 2.603 tkr 2010, 2.601 tkr för 2011 samt 2.610 tkr för 2012. 
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.)������ DNR: KF.2008.37�
)|UVODJ�WLOO�OnQH�RFK�ERUJHQVUDPDU�
Budgetberedningen föreslår oförändrade låne och borgensramar för Högsby 
Bostads AB 109.500 tkr, Högsby Energi AB 12.000 tkr och Högsby Invest 
AB 200 tkr.  

Budgetberedningen föreslår en amortering av kommunlånen med 4 mkr 
under 2010 

)|UVODJ�WLOO�ILQDQVLHOOD�PnO�
De finansiella målen uppnås per 2010. Viss obalans finns avseende 
nettokostnadernas andel av skatteintäkter och statsbidrag avseende planåren 
2011-2012. Denna obalans föreslås hanteras i budgetarbetet 2011-2013 
 
8WGHELWHULQJ�
Oförändrad utdebitering föreslås för 2010. 
�
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Informationen läggs till handlingarna. 
 
$MRXUQHULQJ�
�
Kommunfullmäktiges sammanträde ajourneras mellan kl 20.10-20.20. 
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� .)�����   DNR: KF.2009.112  

�
 

,QWHUSHOODWLRQ�DQJnHQGH�ORNDOHU�WLOO�0LJUDWLRQVYHUNHW�
Gunnar Hult (lhk) har lämnat in en interpellation i rubricerade ärende. 

I interpellationen föreslås: 

1. att kommunfullmäktiges tidigare beslut om byggande av nytt kontorshus 
för Migrationsverket snarast återförs för redovisning av anbud och 
omprövning i kommunfullmäktige 

2. att KL 2 kap. 1 § allmänna befogenheter för kommuner och landsting 
beaktas varvid allmänintresset prövas medelst folkomröstning i byggfrågan. 

3. att kommunstyrelsen förnyar erbjudandet om lokalisering i redan 
befintliga lokaler som f.d. Hemtekniska vid sporthallen. 

4. att kommunen kräver att statliga och regionala institutioner som 
migrationsverket och KLT-KLB solidariskt anpassar anspråken till rådande 
sparkrav och lågkonjunktur och accepterar lokalisering i något av 
kommunen tidigare erbjudet alternativ i redan befintligt byggbestånd 
förslagsvis f.d. Hemtekniska vid sporthallen. 
 
 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2009-03-26, § 68, att 
interpellationen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 

Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande Ewa 
Engdahl interpellationen. Svaret läggs som bilaga till denna paragraf. 

Gunnar Hult (lhk) lämnar över protestlistor från invånare som är emot 
byggnation av lokaler till Migrationsverket. 

.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Interpellationen är därmed besvarad. 
_____ 
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� .)�����   DNR: KF.2008.170  

�
 

0RWLRQ�DQJnHQGH�KDVWLJKHWVEHJUlQVQLQJ�YLG�NRPPXQHQV�I|UVNRORU�
Socialdemokraterna genom Jonas Erlandsson ställde följande motion den 29 
maj 2008.  

I Högsby centralort är det i dag 50 km på alla vägar som leder till och förbi 
våra förskolor. Detta gör att vi utsätter barnen for onödigt stor risk. 
Socialdemokraterna i Högsby kommun föreslår därför. 
 
Att kommunen beslutar att det skall vara 30 km/h förbi våra kommunala 
förskolor 

Tekniska utskottets yttrande 
Samråd med polismyndigheten 2008-10-17.  Polisen har inget att invända 
mot förslagen. 
 
Vägverket meddelar dock att de av princip inte godkänner 30 km/h förbi 
förskolor på allmänna vägar om det inte är särskilt svåra trafikförhållanden. 
Motivet som anges är att förskolor alltid är inhägnade och att barnen inte vid 
något tillfälle ska vistas i gatumiljön utan vuxet sällskap. 

7HNQLVND�XWVNRWWHWV�EHVOXW�
Tekniska utskottet gav bifall att införa 30 km/h utanför kommunens 
samtliga förskolor. 
 

.RPPXQVW\UHOVHQV�EHVOXW�DWW�I|UHVOn�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD�
att bifalla motionen och införa 30 km/h utanför kommunens samtliga 
förskolor  

att ge tekniska utskottet i uppdrag att återkomma med föreskrifter vid 
förskolan Bikupan  

samt 

att därmed anse motionen besvarad. 
_____ 

 

Yrkande 

Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) yrkar att kommunstyrelsens 
förslag förtydligas enligt följande: ” att bifalla motionen och föreslå 
vägverket att införa 30 km/h” . 
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�
.)������ DNR: KF.2008.170�
�
�
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
att bifalla motionen och föreslå vägverket att införa 30 km/h utanför 
kommunens samtliga förskolor enligt Ewa Engdahls(c) yrkande,  

att ge tekniska utskottet i uppdrag att återkomma med föreskrifter vid 
förskolan Bikupan  

samt 

att därmed anse motionen besvarad. 

 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
Vägverket 
TU 
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� .)�����   DNR: KF.2008.331  

�
 

0RWLRQ�DQJnHQGH�PXVLNVNROD�
Socialdemokraterna genom Jonas Erlandsson, Nedzad Talovic, Rolf 
Bengtsson och Solweig Ekh ställde följande motion 2008-12-19.  
 
I budgeten för 2009 är pengarna borttagna till musikskolan. Man vill från 
Alliansen och Miljöpartiet att det ska bli en Kulturskola med olika 
inriktningar som nu utreds. Samtidigt har man tagit bort pengar från 
verksamheten och påstår att det ska bli kvalitet. Socialdemokraterna 
yrkade i juni månads fullmäktige 2008 att musikskolan skulle vara kvar 
och vi visade då på en finansiering som var möjlig detta avslog 
majoriteten i Fullmäktige. Under hösten 2008 har Socialdemokraten 
Andreas Furuskog interpellerat i frågan och av den debatten att döma så 
ville bara Socialdemokraterna att Musikskolan skulle vara kvar. 
 
Vi vill nu lyfta frågan ytterligare en gång och då som en motion för att ge 
Alliansen en möjlighet att ändra ståndpunkt. Vi Socialdemokrater vill att 
ni ska få bekänna färg och tala om ytterligare en gång hur ni står i frågan 
om musikskolan. 

6RFLDOGHPRNUDWHUQD�L�+|JVE\�NRPPXQ�\UNDU�
att musikskolan skall vara kvar i det skick som den bedrevs höstterminen 
2008 och  
att den ska utvecklas därifrån. 
att budgetmedel omfördelas från annan verksamhet. 

Utbildningsutskottets yttrande 
Grunduppdraget att utreda införande av en kulturskola var redovisat av 
fritidschef Christina Dahlén. Ett samlat utbud av kulturaktiviteter 
presenteras två gånger per år under benämningen kulturbruket. Jonas 
Erlandsson m fl. för socialdemokraterna föreslår att musikskolan ska vara 
kvar i det skick som den bedrevs höstterminen 2008. 

8WELOGQLQJVXWVNRWWHWV�I|UVODJ�
Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att de medel som är avsatta 
för kulturskola, 500 000 kronor, istället avsätts för förstärkning av ämnena 
bild, musik, idrott och slöjd inom ramen för elevens val i grundskolan.  
 
Reservationer 
 
Magnus Gabrielsson reserverar sig mot förslaget till förmån för Jonas 
Erlandsson m fl. motion. 
 
Mona Svensson reserverar sig mot förslaget till förmån för sitt eget förslag 
att 400 000 kronor avsätts för förstärkning av ämnena bild, musik, idrott och  
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slöjd inom ramen för elevens val i grundskolan, och 100 000 kronor avsätts 
för fritidschef Christina Dahléns utredning kulturbruket. 
  
Vid Kommunstyrelsens sammanträde yrkade Jonas Erlandsson (s) bifall till 
motionen. 

Ordförande ställde frågan bifall eller avslag till motionen. 
Kommunstyrelsen beslutade att avslå motionen 

.RPPXQVW\UHOVHQ�I|UHVOnU�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD�
att avslå motionen 
 
samt 
 
att med detta är motionen besvarad 
_____ 
 
Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet 
 

Yrkande 
Jonas Erlandsson (s) med instämmande av Diana Bergeskans och Tommy 
Palmgren (v) yrkar bifall till motionen.  
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) med instämmande av Lars-Magnus Ek och 
Mona Svensson (m) yrkar avslag motionen. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson (s) frågar om motionen 
ska bifallas eller avslås och finner att kommunfullmäktige beslutar avslå 
motionen, varvid votering begärs. 
 
Propositionsordning 
 
Följande propositionsordning godkännes: Den som röstar ja, röstar för 
avslag till motionen. Den som röstar nej, röstar för bifall till motionen. 
 
Omröstning 
 
Vid omröstningen, enligt särskild bilaga, avges 20 ja-röster och 18 nej-
röster. 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�HQOLJW�NRPPXQVW\UHOVHQV�I|UVODJ�
att avslå motionen. 
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�
Reservation 

Roger Samuelsson, Robert Bucht, Folke Karlsson, Andreas Furuskog, Diana 
Bergeskans, Jonas Erlandsson, Inger Gustavsson, Mats Persson, Raymond 
Asp, Magnus Gabrielsson, Johanna Klangh-Gustavsson, Egon Eriksson, Eva 
Kennedy, Karin Furuskog, Sven-Bertil Ohlsson och Rolf Bengtsson och 
Tommy Palmgren (v) reserverar sig mot beslutet. 
_____ 
 
 
 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
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0RWLRQ�DQJnHQGH�NXOWXUVNROD�
Miljöpartiet genom Gunilla Scholin-Borg ställde följande motion den 29 
januari 2009. 

Kulturskolan ska ses som en möjlighet för alla elever att på skoltid få 
utveckla sina talanger och färdigheter såsom instrumentspelning, drama, 
målning, sång, hantverk m.m. Miljöpartiets förslag är att kulturskolan 
förläggs till Elevens Val-tid som finns på schemat varje vecka i 
grundskolan. De elever som önskar ska här alltså få delta på skoltid. 
För elever från ” ytterskolorna" ska bussning ordnas. Redan nu bussas 
elever in till Fröviskolan varje vecka för att ha slöjd, hemkunskap och B-
språk. Kulturskolan bör läggas in på samma dag så det inte blir någon 
extra kostnad. Elevgrupperna blir på så sätt större och därmed roligare. 
Pedagoger med utbildning i kulturskolans ämnen finns i kommunen eller 
kan nyanställas. 

Utbildningsutskottets yttrande 
En kulturskola med kvalitet där alla på skoltid kan få delta kan ge 
Högsby kommuns skolor en kulturprofil. Grunduppdraget att utreda 
införande av en kulturskola var redovisat av fritidschef Christina Dahlén. Ett 
samlat utbud av kulturaktiviteter presenteras två gånger per år under 
benämningen kulturbruket. Gunilla Schollin Borg, Miljöpartiet föreslår en 
förstärkning av kulturinslagen inom ramen för elevens val inom 
grundskolan.  

8WELOGQLQJVXWVNRWWHWV�I|UVODJ�
Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att de medel som är avsatta 
för kulturskola, 500 000 kronor, istället avsätts för förstärkning av ämnena 
bild, musik, idrott och slöjd inom ramen för elevens val i grundskolan.  
 
Reservationer 
Magnus Gabrielsson reserverar sig mot förslaget till förmån för Jonas 
Erlandsson m fl. motion. 
 
Mona Svensson reserverar sig mot förslaget till förmån för sitt eget förslag 
att 400 000 kronor avsätts för förstärkning av ämnena bild, musik, idrott och 
slöjd inom ramen för elevens val i grundskolan, och 100 000 kronor avsätts 
för fritidschef Christina Dahléns utredning kulturbruket.  
_____ 

Vid Kommunstyrelsens sammanträde yrkade Jonas Erlandsson (s) avslag på 
Gunilla Schollin Borgs motion. 

 
Ordförande ställde bifall eller avslag till motionen. 
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Kommunstyrelsen beslutade att bifalla motionen. 

Jonas Erlandsson (s) begärde votering. 
�  

Propositionsordning 
Ordförande ställde följande propositionsordning, Ja för bifall och Nej för 
avslag till Gunilla Schollin Borgs motion.  

Röstning 
Ewa Engdahl (c), ordförande Ja 
Kjel Front (c) Ja 
Mikael Jonnerby (c) Ja 
Roland Waern (m) Ja 
Marita Björkvall (kd) Ja 
Gunilla Schollin-Borg (mp) Ja 
Folke Karlsson (s) Nej 
Raymond Asp (s) Nej 
Jonas Erlandsson (s) Nej 
Diana Bergenskans (s) Nej 
Magnus Gabrielsson (s) Nej 

Omröstningen har utfallit med 6 ja och 5 nej, Kommunstyrelsen har därmed 
beslutat att bifalla motionen. 

.RPPXQVW\UHOVHQV�I|UHVOnU�.RPPXQIXOOPlNWLJH�EHVOXWD�
att bifalla motionen 
 
samt  
 
att med detta är motionen besvarad 
______ 
 
 
Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet 
 

Yrkande 
Birgitta Ryner (fp) med instämmande av Anders Ek (c) yrkar på återremiss 
av motionen för att ytterligare utreda vad kulturskolan ska innehålla. 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) yrkar bifall till motionen. 
 
Jonas Erlandsson (s) med instämmande av Diana Bergeskans (s) yrkar 
avslag till motionen. 
 
Monika Olsberg (m) yrkar på återremiss av ärendet för att utreda om det blir 
en besparing om en kulturskola inrättas. 
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Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson frågar om ärendet ska 
återremitteras eller avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 
att ärendet ska återremitteras. 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Ärendet återremitteras för att utreda vad kulturskolan ska innehålla samt om 
det blir en besparing. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
UU 
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)\OOQDGVYDO�HIWHU�.HUVWLQ�.DUOVWU|P�
Valberedningen föreslår Stina Evertsson-Johansson (c) till ny ersättare i 
kommunstyrelsen efter Kerstin Karlström (c). 
 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Till ny ersättare i kommunstyrelsen utses Stina Evertsson-Johansson (c). 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
%HVOXWVH[SHGLHULQJ 
Stina Evertsson-Johansson 
SON 
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bUHQGHQ�WLOO�QlVWD�VDPPDQWUlGH�
Då klockan är 22.00 avslutas sammanträdet och kommunfullmäktiges 
ordförande Rolf Bengtsson (s) föreslår att punkterna 16-21 på dagordningen 
tas upp på kommunfullmäktiges sammanträde i  den 25 juni. 
 
 
.RPPXQIXOOPlNWLJHV�EHVOXW�
Punkterna 16-21 på dagordningen tas upp på kommunfullmäktiges 
sammanträde den 25 juni 2009. 
_____ 
 
 
 


